
PROTOKÓŁ Nr 29/16

z posiedzenia Komisji Komisji Rozwoju Gospodarczego Rady Gminy Mielnik

w dniu 19 grudnia 2016r.

Lista obecności członków Komisji w załączeniu do protokołu.

W posiedzeniu Komisji udział wzięli:

1. Pan Eugeniusz Wichowski - Wójt Gminy
2. Pan Piotr Wysocki - Sekretarz Gminy
3. Pani Małgorzata Joanna Szymańska - Skarbnik Gminy
4. Pani Halina Mirowska - Kierownik GOPS

Obradom  Komisji  przewodniczył  Pan  Paweł  Grzegorz  Pura –  Przewodniczący
Komisji Rozwoju Gospodarczego.

Porządek posiedzenia:

1. Zaopiniowanie projektów uchwał będących przedmiotem obrad XX sesji Rady Gminy
Mielnik:
1) w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2016,
2) w  sprawie  uchwalenia  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania

Problemów Alkoholowych i Narkomanii na 2017 rok,
3) w  sprawie  uchwalenia  programu  ochrony  środowiska  na  lata  2016-2019  z

perspektywą na lata 2020-2024,
4) w sprawie planu pracy Rady Gminy Mielnik na 2017 rok,
5) w sprawie uchwalenia budżetu gminy Mielnik na 2017 rok,
6) w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Mielnik na lata 2017-2030.
7) w  sprawie  uchylenia  uchwały  w  sprawie  nadania  statutu  Urzędowi  Gminy

Mielnik.
8) w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  bezprzetargowe  oddanie  w  dzierżawę

nieruchomości gruntowych na okres powyżej trzech lat.
2. Rozpatrzenie wniosków inwestycyjnych i remontowych zgłoszonych do realizacji na

2017 rok.
3. Przygotowanie planu pracy komisji na 2017 rok.
4. Sprawy różne.

Do punktu 1(1).

Pani Skarbnik Gminy przedstawiła i omówiła proponowane zmiany do budżetu gminy na
2016 rok.

Komisja  Rady  jednogłośnie,  przy  obecności  10  radnych,  pozytywnie  zaopiniowała
projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Mielnik na 2016 rok.

(w zał. na str...........prot.)
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Do punktu 1(2).

Pani Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej przedstawiła projekt uchwały w
sprawie  uchwalenia  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów
Alkoholowych i Narkomanii na 2017 rok.

Komisja  Rady  jednogłośnie,  przy  obecności  10  radnych,  pozytywnie  zaopiniowała
projekt uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania
Problemów Alkoholowych i Narkomanii na 2017 rok.

(w zał. na str...........prot.)

Do punktu 1(3).

Pan Sekretarz Gminy przedstawil projekt uchwały w sprawie uchwalenia programu ochrony
środowiska na lata 2016-2019 z perspektywą na lata 2020-2024.

Komisja  Rady  jednogłośnie,  przy  obecności  10  radnych,  pozytywnie  zaopiniowała
projekt uchwały w sprawie  uchwalenia programu ochrony środowiska na lata 2016-2019 z
perspektywą na lata 2020-2024.

(w zał. na str...........prot.)

Do punktu 1(4).

Pan Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie planu pracy Rady Gminy
Mielnik na 2017 rok.

Komisja  Rady  jednogłośnie,  przy  obecności  10  radnych,  pozytywnie  zaopiniowała
projekt uchwały w sprawie planu pracy Rady Gminy Mielnik na 2017 rok.

(w zał. na str...........prot.)

Do punktu 1(5).

Pan Wójt Gminy omówił budżet gminy na 2017 rok. Poinformował, że w projekcie budżetu
ujęto to, co jest niezbędne aby gmina mogła funkcjonować – utrzymanie jednostek gminnych,
inwestycje i remonty. Projekt budżetu jest zamieszczony w BIP i wszyscy mieszkańcy gminy
mogli  się  z  nim  zapoznać.  We  wszystkich  jednostkach  gminnych  dokonano  korekty
przedstawionych budżetów. Panu Wójtowi szczególnie niepodobał się budżet Zespołu Szkół i
został on zmniejszony o kwotę 350 tys.zł.
Pan  Wójt  omówił  najważniejsze  zadania  ujęte  w  przyszłorocznym  budżecie.  Starosta  i
wicestarosta powiatu poinformowali, że być może w marcu 2017r. będą środki na na drogę
Wilanowo-Tokary i starostwo wykona projekt na ulicę Królewską (jej wykonanie planowane
jest w 2 etapach). Są dobre rokowania w sprawie utworzenia w Mielniku posterunku policji.
Przedstawił  pozytywną  opinię  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  i  wniósł  do  Komisji  o
pozytywne zaopiniowanie projektu budzetu gminy na 2017 rok.
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Pan Franciszek Butkiewicz zaproponował zmniejszenie środków finansowych dla Zespołu
Szkół w Mielniku i zapytał na czym polega problem, że ciągle dokładamy do oświaty.
Czy w szkole potrzebny jest zastępca dyrektora, inne jednostki gminne nie mają zastępców?

Pan Wójt odpowiedział, że na niektore czynniki, takie jak ilość dzieci i nauczycieli mamy
niewielki  wpływ.  Zamiast  zatrudniać  młodych nauczycieli,  w szkole  tworzone są wakaty.
Stwierdził, że w przyszłym roku zwróci się do przewodniczącego właściwej komisji rady aby
zastanowić się nad funkcjonowaniem oświaty w gminie.

Pan Przewodniczący Rady poinformował, że rodzic dziecka które dowożone jest na koszt
gminy  do  szkoły  do  Warszawy  żalił  się,  że  szkoła  w  Mielniku  nie  dołożyła  starań  aby
zorganizować naukę  na miejscu.
W Nurcu Stacji przy liczbie 300 dzieci uczęszczających do szkoły jest zatrudnionych 13 osób
personelu  pomocniczego,  zaś  w  Mielniku  przy  liczbie  dzieci  poniżej  200  jest  19  osób
personelu pomocniczego.

Komisja  Rady  jednogłośnie,  przy  obecności  10  radnych,  pozytywnie  zaopiniowała
projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy Mielnik na 2017 rok.

w zał. na str. …..........prot.)

Do punktu 1(6).

Pan Wójt przedstawił projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy
Mielnik na lata 2017-2030.
Jesteśmy  w  trakcie  skladania  wniosku  o  fundusze  w  ramach  programu  Współpracy
Transgranicznej Europejskiego Instrumentu Sąsiedztwa Polska-Białoruś 2014-2020 „Zamek
Jagiellonów  w  Mielniku  i  Zamek  Sapiehów  w  Wysokim  –  świadkowie  naszej  wspólnej
historii”.
Delegacja z Urzędu Gminy była z wizytą u konserwatora zabytków w Białymstoku w sprawie
zagospodarowania Góry Zamkowej.

Komisja  Rady  jednogłośnie,  przy  obecności  10  radnych,  pozytywnie  zaopiniowała
projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Mielnik na lata 2017-
2030.

(w zał. na str. …..........prot.)

Do punktu 1(7).

Pan Wojt przedstawił  projekt  uchwały  w sprawie  uchylenia  uchwały  w sprawie  nadania
statutu Urzędowi Gminy Mielnik.

Pan Sekretarz poinformował, że statut UG uchwaliliśmy po kontroli NIK. Obecnie ustaliła
się  jednolita  linia  orzecznictwa  na  ten  temat,  uznano,  że  statuty  są  zbędne  i  dlatego
porządkujemy te sprawy.

Komisja  Rady jednogłośnie,  przy  obecności  10  radnych,  pozytywnie  zaopiniowała
projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały w sprawie nadania statutu Urzędowi Gminy
Mielnik.

(w zał. na str. …..........prot.)
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Do punktu 1(8).

Pan  Sekretarz  Gminy przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na
bezprzetargowe oddanie w dzierżawę nieruchomości gruntowych na okres powyżej trzech lat.

Komisja  Rady  jednogłośnie,  przy  obecności  10  radnych,  pozytywnie  zaopiniowała
projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  bezprzetargowe  oddanie  w  dzierżawę
nieruchomości gruntowych na okres powyżej trzech lat.

(w zał. na str. …..........prot.)

Do punktu 2.

Pan Wójt poinformował, że od rad sołeckich nie wpłynął ani jeden wniosek inwestycyjny lub
remontowy do realizacji na 2017 rok.

Pan  Tomasz  Gorochowicz stwierdził,  że  samorządy  wiejskie  nie  składają  wniosków  do
budżetu, choć mogą to robić. Zapewne zadawalają się funduszem sołeckim.

Do punktu 3.

Komisja opracowała plan pracy na 2017 rok, brzmi on następująco:

I kwartał
1. Analiza  działań  organizacyjnych  i  zamierzeń  związanych  z  realizacją  inwestycji  –

Budowa kanalizacji sanitarnej w Moszczonie Królewskiej.
2. Sprawozdanie  Urzędu  Gminy  z  podjętych  działań  w  celu  pozyskania  środków

pozabudżetowych.
3. Analiza wykonania inwestycji w 2016 roku.
4. Analiza i opiniowanie materiałów na sesje Rady Gminy.
5. Sprawy różne.

II kwartał
1. Opiniowanie wykonania budżetu za 2016 rok.
2. Analiza posiadanych zasobów majątkowych gminy.
3. Analiza sytuacji demograficznej na terenie gminy.
4. Analiza i opiniowanie materiałów na sesje Rady Gminy.
5. Sprawy różne.

III kwartał
1. Opiniowanie realizacji budżetu gminy za I półrocze 2017 roku.
2. Bieżąca ocena realizowanych inwestycji z budżetu gminy.
3. Analiza i opiniowanie materiałów na sesje Rady Gminy.
4. Sprawy różne.

IV kwartał
1. Rozpatrzenie  wniosków  inwestycyjnych  i  remontowych  zgłoszonych  przez

poszczególne sołectwa do realizacji na 2018 rok.
2. Zaopiniowanie projektu budżetu na 2018 rok.
3. Przygotowanie planu pracy komisji na 2018 rok.
4. Informacja na temat przygotowania  gminy do sezonu turystycznego – zima 2018r..
5. Analiza i opiniowanie materiałów na sesje Rady Gminy.
6. Sprawy różne.



5

Do punktu 4.

Pan Sekretarz Gminy zaproponował, aby do prac społecznie użyteczenych zatrudniać więcej
osób i wspomóc to środkami z funduszy sołeckich. 

Pani Kierownik GOPS poinformowała, że w przyszłym roku przy zawieraniu kontraktów
socjalnych propozycja ta zostanie rozważona.

Pan Przewodniczący Komisji złożył wszystkim życzenia świąteczne i noworoczne.

Na tym protokół zakończono i podpisano.

Protokołowała:

Elżbieta Szymańska

Przewodniczący Komisji

    Paweł Grzegorz Pura


